
 Číslo materiálu:  6/52 

Komise: Komise Dopravní 

Datum:   7.6.2017  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Sedláček, Kraus, Bartl, Klečák, Tvrdík, Malík, Procházka, Fedorovič, Kubát, 

Morávek,  

Louda, Mottl, Beránek 

Hosté: Viktora - místostarosta 

Příští jednání: 6.9.2017 (středa 17.00) 

 

1) Návrh usnesení pro RM: 

     b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z 17. zasedání komise dopravní ze dne 7.6.2017      

 

2) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

a) úvodní slovo – předseda komise Ing. Zdeněk Sedláček 

 

b) koordinátor komise dopravní p. Vepřek (odbor investic-technické oddělení, dále jen OI-TO) 

oznámil komisi, že je usnášeníschopná (nutná min. účast 7 členů, přítomných 10 ze 13 členů) 

 

c) projednání předložených žádostí: 

- žádné žádosti nebyly komisi předloženy k projednání 

 

d) projednání návrhů a připomínek členů komise: 

- Vepřek komisi seznámil se stavem námětů vzešlých od členů komise na posledním jednání,  

tj. instalace sloupků zamezujících vjezd vozidel k restauraci U Lva přes přechod pro chodce 

v Palackého ulici, nebo omezení nosnosti vozidel vjíždějících na parkoviště v Benešově ulici, oba 

náměty (Malík, Kraus) byly již DI PČR odsouhlaseny a nyní jsou podány žádosti na odboru 

dopravy, po vydání rozhodnutí o stanovení DZ dojde neprodleně k jejich realizaci 

- Morávek požaduje přemístění vyhrazeného parkovacího místa pro kino ve Veselského ulici, 

zaparkované vozidlo pracovníka kina prý znemožňuje výjezd jeho vozidla (OI-TO prověří) 

- Kraus dotaz ve věci plánovaného parkoviště u Alberta, p. Viktora odpověděl, že proběhla 

schůzka se závěrem, že bude parkoviště realizováno, nyní dojde k objednání vyhotovení 

projektové dokumentace, teprve poté bude soutěžen investor výstavby parkoviště, dalším 

dotazem byly okolnosti kolem stojanů na kola u hlavního vlakového nádraží, momentálně se 

čeká na vyjádření k umístění od ČD 

Místostarosta Viktora jako host jednání, přednesl komisi několik dotazů a námětů – viz níže:  

- stížnosti na průjezd vozidel kolem kostela Sv. Jakuba v protisměru jednosměrné komunikace,  

p. Vepřek vysvětlil, že obousměrný provoz v tomto prostoru bylo PČR zamítnuto (úzká vozovka), 

možné je pouze otočení směru jízdy, které Město připravuje, nebo průjezd oběma směry ale za 

použití elektronického systému přepouštění vozidel pomoci řízených semaforů, OI-TO tedy na 

základě požadavku komise prověří současné technické možnosti i s ohledem na jejich podobu, 

finanční náklady apod. 

- stížnost obyvatel z lokality kolem Jungmannova náměstí na úbytek parkovacích míst při realizaci 

autobusové zastávky MAD, po dlouhé debatě členů komise bylo rozhodnuto hlasováním ve věci 

zrušení této zastávky takto: Pro zrušení zastávky – 10, PROTI zrušení – 0 hlasů, OI-TO prověří 

možnost přemístění zastávky do Sokolské ulice, schválen název zastávky „Sokolská“ 

- OI-TO zadán úkol prověřit realizaci EURO cyklotrasy, upřednostnit vyhotovení parkoviště pro 

šikmé parkování v Palackého ulici v Sedlci, p. Vepřek prověří stav a případně na příští jednání 

komise přinese podklady (souhlas Města, trasy cyklostezky aj.) 

- na závěr zveřejnil komisi aktuální informaci o plánované výstavbě lávky pro pěší přes kolejiště 

v blízkosti demolovaného Malínského mostu (další podrobnosti neuvedeny, termín možné 

realizace již v srpnu 2017)  

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 

4) Reakce rady města: 

Usnesení č. 519/17 k zápisu z jednání komise dopravní Rada města bere na vědomí 

zápis z 17. zasedání komise dopravní ze dne 7.6.2017 

 

Zapsal: p. Vepřek Dobroslav Elektronicky ověřil: Ing. Zdeněk Sedláček, MBA 


